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NEW QUESTION: 1How many primary IPv4 addresses can be assigned to an interface?A. 0B.
unlimitedC. 1D. 2Answer: BExplanation:ExplanationCiscoIOS software supports multiple IP
addresses per interface. You can specify an unlimited number of secondary addresses.

NEW QUESTION: 2An engineer is desigining a network that is divided into multiple areas and
supports a mixed vendor routing environment. Which interior gateway protocol must be
selected?A. RIPv2B. EIGRPC. BGPD. OSPFAnswer: BExplanation:
https://www.cisco.com/c/en/us/products/collateral/switches/catalyst-6800-
series-switches/guide-c07-733457.html

NEW QUESTION: 3Which statement is correct about EVPN Type 2 routers?A. An EVPN Type 2
route disables MAC flowing to remote hosts.B. An EVPN Type 2 route allows data plane-based
host MAC learning.C. An EVPN Type 2 route provides local proxy-arp for remote hosts.D. An
EVPN Type 2 route prevents the need to advertise host IP reachability.Answer: B

NEW QUESTION: 4Sie haben ein Azure-Abonnement, das eine virtuelle Azure-Maschine mit
dem Namen VM1 enthält. VM1 führt Windows Server 2016 aus und ist Teil eines
Verfügbarkeitssatzes.In VM1 ist die Sicherung auf Ebene der virtuellen Maschine aktiviert.VM1
wird gelöscht.Sie müssen VM1 aus der Sicherung wiederherstellen. VM1 muss Teil des
Verfügbarkeitssatzes sein.Welche drei Aktionen sollten Sie nacheinander ausführen? Um zu
antworten, verschieben Sie die entsprechenden Aktionen aus der Liste der Aktionen in den
Antwortbereich und ordnen Sie sie in der richtigen Reihenfolge an.Answer: Explanation:
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